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 PAŃSTWOWA 
WYŻSZA SZKOŁA ZAWODOWA 
 W RACIBORZU 
 
 

PROTOKÓŁ 
OBRAD SENATU 

PAŃSTWOWEJ WYŻSZEJ SZKOŁY ZAWODOWEJ W RACIBORZU 
z dnia 30.10.2014 r. 

 
Obecni: 

1. dr hab. Michał Szepelawy, prof.nadzw. PWSZ – J.M. Rektor PWSZ 

2. dr inż. Juliusz Kieś – Prorektor d/s rozwoju i organizacji uczelni 

3. dr Teresa Jemczura – Prorektor właściwy d/s studenckich 

4. dr hab. Jerzy Pośpiech, prof. nadzw. PWSZ – Dyrektor Instytutu Kultury Fizycznej 

5. dr Beata Fedyn – Dyrektor Instytutu Studiów Edukacyjnych i Sztuki 

6. dr Dariusz Chojecki – p.o. Dyrektora ISS 

7. dr Gabriela Kryk- Instytut Studiów Edukacyjnych i Sztuki 

8. dr inż. Tomasz Czyszpak – Dyrektor Instytutu Techniki i Architektury 

9. dr inż. arch. Adam Bednarski - Instytut Techniki i Architektury 

10. dr Henryk Fojcik - Instytut Studiów Edukacyjnych i Sztuki 

11. dr Sabina Musioł – Instytut Studiów Społecznych 

12 dr Paweł Strózik – Instytut Neofilologii 

13. mgr Cezary Raczek – Kanclerz PWSZ 

14. mgr Mariola Wróbel – przedstawicielka pracowników niebędących nauczycielami 

15. Martyna Dziurska – studentka Architektury i Urbanistyki 

16. dr Marcin Kunicki – IKF 

17. Katarzyna Żyła – studentka ISE i Szt. 

18. Emilia Art – studentka ISE i Szt. 

 

Nieobecni: 

1. dr Daniel Vogel – Dyrektor Instytutu Neofilologii 

2. mgr Katarzyna Chłosta – Studium Języków Obcych 

3. Natalia Kodura – Przewodnicząca Rady Mieszkańcow 

4. Dominika Zięcina – Przewodnicząca Samorządu Studenckiego 

 



Osoby zaproszone: 

1. mgr Szymon Struchly – Prawnik Uczelni 

2. mgr Zenona Mrożek – Dyrektor Biblioteki PWSZ 

3. mgr Krzysztof Fedyn – Biuro Rektora 

4. mgr Agnieszka Dereń – Kwestor PWSZ 

5. mgr inż. Jacek Pierzga – Przedstawiciel Związku Zawodowego Pracowników PWSZ 

6. Barbara Zobek – Protokolantka 

 
 JM Rektor po przywitaniu zebranych przedstawił proponowany porządek obrad. 

Poinformował, że dr Bogdan Wysogląd zatrudniony w Instytucie Techniki i Architektury 

w dniu 29 października 2014 roku uzyskał tytuł doktora habilitowanego, dzięki czemu 

PWSZ w Raciborzu spełnia warunki minimum kadrowego w instytucie. Przystąpiono do 

głosowania dotyczącego przyjęcia porządku obrad. Uwag nie zgłoszono, Uchwała Nr 

236/2014 porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

ad. 2 

Przyjęcie Uchwały Nr 237/2014 w sprawie przyjęcia protokołu obrad Senatu z dnia 25 

września 2014 roku. Uwag nie zgłoszono, protokół przyjęto jednogłośnie. 

ad. 3 

Przyjęcie Uchwały Nr 238/2014 w sprawie zatwierdzenia zmian w Planie Rzeczowo-

Finansowym PWSZ w Raciborzu za rok 2014. Zmiany w planie zrelacjonowała kwestor  

mgr Agnieszka Dereń. Senat jednogłośnie przyjął uchwałę. 

ad. 4 

Przyjęcie Uchwały Nr 239/2014 w sprawie wyboru podmiotu do weryfikacji 

sprawozdania finansowego PWSZ w Raciborzu za rok 2014. Zarówno Prorektor ds. 

organizacji i rozwoju, jak i kwestor Uczelni podali podstawowe kryterium wyboru 

podmiotu weryfikującego sprawozdanie finansowe, jakim jest koszt za jej dokonanie. Z 

czterech złożonych Uczelni ofert wybrano najkorzystniejszą pod względem finansowym: 

Kancelarię Badania Sprawozdań Finansowych S-kę z o.o. z Krakowa. Senat 

jednogłośnie przyjął Uchwałę. 

ad. 5 

Przyjęcie Uchwały Nr 240/2014 w sprawie zaopiniowania przedstawionych przez JM 

Rektora zmian do Regulaminu Organizacyjnego PWSZ w Raciborzu. W związku z 

pismem Kanclerza PWSZ z dnia 29.10.2014 roku dotyczącym zmian wynikających z 

przeprowadzonej restrukturyzacji zatrudnienia w PWSZ w Raciborzu należy dokonać 

stosownych zmian w Regulaminie Organizacyjnym i Schemacie PWSZ. JM Rektor po 



uzyskaniu pozytywnej opinii Senatu PWSZ wyda stosowne zarządzenie określające 

powyższe zmiany. Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

ad. 6 

Przyjęcie Uchwały Nr 241/2014 w sprawie przyjęcia Regulaminu pobierania opłat za 

usługi edukacyjne w PWSZ w Raciborzu. Uchwałę zrelacjonowała Prorektor ds. 

studenckich wyjaśniając, że zmiany polegają na usunięciu § 6; zweryfikowaniu § 5. 

Uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

ad. 7 

Sprawy różne. 

JM Rektor zapowiedział organizowanie częstszych spotkań dyrektorów instytutów z 

władzami Uczelni w związku z podejmowanymi działaniami dotyczącymi wprowadzania 

praktycznego profilu kształcenia. Uczelnia do grudnia 2016 roku powinna wdrożyć ten 

profil kształcenia. Zadeklarował wszelką pomoc dyrektorom w sprawach nawiązywaniu 

kontaktów z przedsiębiorcami. Do niezbędnych działań w sprawie wprowadzania 

kształcenia praktycznego należą m.in.: sprawa studiów dualnych (należy zaktywizować 

spotkania dyrektorów z prorektorami), wprowadzenie dużych zmian w Statucie PWSZ, 

Regulaminie Studiów i umowach ze studentami, zamieszczanie umów na stronie 

internetowej PWSZ (druki opłat); suplementy; minimum kadrowe; uznawanie efektów 

kształcenia, system zapewnienia jakości kształcenia; limity naborowe (dla studentów II 

kierunku kształcenia); komisje uczelniane itp.  

Dyrektor Instytutu Neofilologii zwrócił się z prośbą do współpracujących instytutów o 

złożenie kart przedmiotów. Zasygnalizował zagrożenie, jakim jest zbyt krótki czas na 

podjęcie współpracy z przedsiębiorcami w sprawie praktyk, zebranie dokumentacji tych 

praktyk (konieczne powołanie opiekunów praktyk).  

Mgr K. Fedyn poinformował, iż zostanie utworzona ogólnopolska baza danych 

istniejących uczelni w skutek czego nastąpią zmiany w systemie POLON. Jak stwierdził 

spadnie około 40 % obowiązków, a przybędą nowe aplikacje. Następnie głos zabrała 

przedstawicielka studentów, przewodnicząca Samorządu Studenckiego wyrażając 

opinię studentów o zbyt licznych grupach fakultatywnych na WF. W odpowiedzi JM 

Rektor poinformował, iż przede wszystkim zajęcia muszą być efektywne, więc podział 

jest możliwy. Kanclerz PWSZ zwrócił się do kierownika działu informatyki z prośbą o 

zamieszczenie nowego Regulaminu Organizacyjnego na stronie internetowej PWSZ. 

Zmiany wprowadzane do Statutu uzgodnione wcześniej z prawnikiem Uczelni będą 

przesłane dyrektorom instytutów pocztą elektroniczną. Następnie ustalono termin 



następnego posiedzenia Senatu na dzień 20 listopada 2014 r. (wcześniej odbędzie się 

posiedzenie Kolegium Rektorskiego). Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 

       Przewodniczący Senatu 

 

 

Protokołowała: 

Barbara Zobek 


